

IN THE COURT OF KING’S BENCH OF NEW BRUNSWICK TRIAL DIVISION JUDICIAL DISTRICT OF

COUR DU BANC DU ROI DU NOUVEAU-BRUNSWICK DIVISION DE PREMIÈRE INSTANCE CIRCONSCRIPTION JUDICIAIRE DE

IN THE MATTER OF THE EMPLOYMENT STANDARDS ACT

DANS L’AFFAIRE DE LA LOI SUR LES NORMES D’EMPLOI

BETWEEN:

ENTRE :

PLAINTIFF

REQUÉRANT

- and -

- et -

DEFENDANT

DÉFENDEUR

CERTIFICATE

CERTIFICAT

PROVINCE OF NEW BRUNSWICK EMPLOYMENT STANDARDS FILE (Employment Standards Act) S.N.B. 1982, c.E-7.2, s.74(1)

PROVINCE DU NOUVEAU-BRUNSWICK DOSSIER SUR LES NORMES D’EMPLOI (Loi sur les normes d’emploi) L.N.-B. de 1982, chap.E-7.2, art.74(1)

I HEREBY CERTIFY that there is in effect an order of the Director dated the day of 2, against of for the payment of money to of in respect of pay, compensation or a benefit, IN THE AMOUNT OF dollars (\$) as of the date of this certificate.

JE CERTIFIE PAR LES PRÉSENTES qu’une ordonnance du Directeur a été rendue le 2, contre de pour le paiement à de d’une rémunération, indemnité ou de tout avantage, AU MONTANT DE dollars (\$) à partir de la date du présent certificat.

ISSUED at Fredericton, New Brunswick, this day of 2.

FAIT À Fredericton, Nouveau-Brunswick, le 2.

Director

Directeur

Filed with the Clerk of The Court of King’s Bench of New Brunswick for the Judicial District of this day of 2.

Déposé auprès du greffier de la Cour du Banc du Roi du Nouveau-Brunswick pour la circonscription judiciaire de le 2.